
Valtuustoaloite 
 
 
Haapaveden kaupunki on jostain syystä päättäyt lopettaa valtuuston kokousten kuvaamisen Paikallis 
TV:n (Veli Lesell) välityksellä. Paikallis TV:n lähetykset ovat olleet laadukkaita niin kuvan kuin 
äänentoiston osalta. Kaksi viimeistä valtuuston kokousta on kuvattu kaupungin omasta toimesta ja 
julkaistu Youtubessa. Nämä kuvaukset ovat olleet tasoltaan heikkoja niin kuvan kuin 
äänentoistonkin suhteen. Äänentoisto on saanut kritiikkiä medialta ja kuntalaisilta. 
 
Esitys: Haapaveden kaupunki jatkaa valtuuston kokousten kuvaamista Paikallis TV:n (Veli Lesell) 
kanssa ntiseen tapaan. 
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